
2019 Styremøte i Vats grendalag

Frammøtte

Dato: 06.03.19 Leiar Tor Olav 
Gregersen

x

Stad: Vindafjordhallen Nestleiar Peder Lærdal x

Sekretær Monica Nesheim x

Kasserar Peder Stokka x

Styremedlem Christine Sandvik x

Styremedlem Torunn Blikra

Varamedlem: Lars Johan Velde

Per Sandvik

Møte satt:

Torunn melde inn like før møte at ho ikkje kunne møte. 
Det var ikkje kalla inn varamedlem som stedfortreder 
pga. kort varsel.

SAK NR.

01/19 Val av nestleiar

Peder Lærdal valgt




02/19 Framdriftsplan ang. trafikksikring

Ref: Grannar artikkel? 

Peder Stokka sjekker med Kari Lie om kven som er kontaktperson ang. dette i 
kommunen.


- Spørsmål til «Kva er trygg skuleveg» - Peder sjekker om det fins ein 
definisjon på dette hjå kommunen? Kva er evt kriteriene?


- Knapphuskrysset - «kva er status?».

No er problemet publisert i Grannar. Kan me nytte andre kanalar for å 
publisere problematikken?


- Gatebelysning: Tor Olav informerer om dei ulike partsstillingane 
(vegvesenet -ansvarlig, Haugaland Kraft -entreprenør) i samband med 
oppføring av lysmaster.


Tor Olav sjekka kven som skal motta søknaden om gatebelysning langs E134, 
den skal sendes Vegvesenet. 


Argumenter; hjortetelling - Christine sjekker opp.


Me vel å sette av eit ekstraordinært møte til å gå gjennom dokumentasjon og 
informasjon for kvar me skal sende brev, og korleis me skal forfatte det. Alle 
les seg opp på dette til neste møte.


03/19 Oppmøte på NVUL sitt årsmøte

Skal me stille med representant? Christine og Monica sjekker


04/19 Kva gjer me med ØVUL?

Tor Olav sjekker kva vidare plan for drift er. Kven skal ta tak i midlene som ligg 
i laget dersom laget er avvikla?


05/19 Referat frå Vatsvassdraget. Tor Olav 
stilte som representant frå Grendelaget.

Svein Cato informerte om statusen i Vatsvassdraget. Landavatnet har framleis 
ikkje ei bra klassifisering. Han informerte om ulike tiltak gjort som viser å ha 
positiv effekt på Landavatnet. Vatsvatnet viser derimot ei betydelig forbedring 


06/19 Busstopp

Ang. Flytting av eksisterende busstopp, til aktuelle stoppestader . Tråden tas 
opp og skal meldes konkret inn til Flydal i kommunen.

- Monica lagar kart, sendes Hilbjørg Fludal.

- Busskur v/Terje Nesheim —> gamle samvirkelaget.

                  v/Reidar Eikjeland (venstra sida etter Aurdal)—> Nils Inge Eikjeland


07/19 Korleis få Vats å «vise igjen» ?

Spelar ballen ut mot bygdafolket, om å gi tilbakemelding og innspel. Me nyttar 
Vatsposten for innspel.




Neste møte: «søknadsmøte» - 10.04.19


08/19 Annet: Blomsterutdeling

Drøfter korleis dette skal deles ut.

Vel at Vindafjordtunet skal få tildelt blomsterprosjektet.

Tor Olav vidareformidla dette til Magne Inge Vårvik.


